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Semne și îndemnuri de sfârșit.... B.D. Nr. 6501

14. martie 1956

emne infailibile vă vor anunța sfârșitul  apropiat,  dar întotdeauna recunoscute doar de cei care 
cred, pentru că toți ceilalți și le vor explica singuri, în mod natural, și vor râde de cei care le 

atribuie un sens mai profund. Dar,  cu toate acestea,  voi,  oamenii,  veți  deveni conștienți  de ele și 
fiecare se va putea adapta la ele, în funcție de voința sa. Dar faptul că vi se atrage atenția asupra lor  
este un har deosebit, pentru că acum vă puteți pregăti în acest fel, puteți lucra asupra voastră cu o 
sârguință sporită, pentru că aceste semne sunt un avertisment serios pentru voi, cei care credeți. Mai 
există încă ultimele momente de har pe care fiecare le poate experimenta și care pot încheia cu succes 
cursul vieții sale pământești, dacă le folosește corect. Dar și oamenii care nu cred își vor petrece zilele  
cu indiferență, iar sfârșitul îi va lua prin surprindere, iar sufletele lor vor trăi sfârșitul în mod imatur. 
Deoarece acesta va veni irevocabil.... Dacă voi, oamenii, sunteți în mod constant avertizați și sfătuiți, 
atunci și acestea sunt haruri la care ar trebui să acordați atenție, pe care ar trebui să le folosiți pentru 
mântuirea sufletului vostru, pentru că, de fiecare dată, Dumnezeu Însuși vă abordează cu astfel de 
sfaturi care, totuși, nu pot fi date decât în așa fel încât să vă lase liberul arbitru.... că fiecare este liber  
să decidă dacă așteaptă sau nu sfârșitul. Dar cei care totuși cred au un avantaj considerabil, pentru că 
ei își adaptează și modul de viață în consecință, se străduiesc să trăiască în conformitate cu voia lui 
Dumnezeu și să se maturizeze până la sfârșit.... Dar, cu toate acestea, credința pe deplin convinsă nu 
poate fi găsită decât la foarte puțini, pentru că este un eveniment prea mare cel care este anunțat  
oamenilor, este un eveniment pe care nimeni nu este capabil să și-l imagineze și care, de asemenea, nu 
a  fost  niciodată  experimentat  atâta  timp  cât  oamenii  locuiesc  pe  acest  Pământ,  pentru  că  toate 
sfârșiturile anterioare ale unei perioade de mântuire au avut loc în mod diferit, același eveniment nu se 
va repeta niciodată și nu există nicio dovadă despre cum a avut loc un astfel de proces de disoluție a  
creațiilor. Cu toate acestea,  Cuvântul lui Dumnezeu este adevărul,  iar Dumnezeu a vorbit  în toate 
timpurile prin clarvăzători și profeți și a anunțat evenimentul care urma să aibă loc, doar că nu a 
precizat momentul, motiv pentru care oamenii se vor opune întotdeauna cu îndoieli tuturor anunțurilor 
de acest fel. Dar cei care cred se vor numi binecuvântați.... Nu va mai trece mult timp, apoi Pământul 
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va intra într-o altă fază a dezvoltării sale și va începe o nouă perioadă, în condiții de viață complet 
diferite,  pentru  că  oamenii  din  această  perioadă  au  atins  un  grad  de  maturitate  care  necesită,  de 
asemenea, condiții de viață și sarcini diferite pentru a finaliza acum cursul dezvoltării. Poți presupune 
cu certitudine că perioada ta de viață este limitată, că mulți nu vor putea parcurge durata normală a 
vieții pământești, ci vor fi chemați prematur sau vor trăi acest sfârșit iminent la o vârstă fragedă, dar 
nu pot fi date decât indicații, fără nicio evidență.... din cauza liberului vostru arbitru.... Dar luați în 
serios aceste indicații și nu va trebui să regretați.... trăiți ca și cum mâine ar fi deja ultima zi, căci  
lumea nu vă poate oferi decât bunuri fără valoare, pe care nu le puteți lua lua cu voi în veșnicie. Cu 
toate acestea,  un mod de viață corect,  conform voinței  lui  Dumnezeu, poate încă să vă sporească 
bunurile  spirituale  într-o  asemenea  măsură  încât  sfârșitul  acestui  Pământ  nu  va  face  decât  să  vă 
deschidă poarta spre veșnicie, în care puteți intra acum bogat binecuvântați cu comori.... Nu veți suferi 
nici un rău dacă vă așteptați la un sfârșit mai degrabă decât la o lungă continuare a vieții voastre  
pământești, pentru că veți învăța doar să trăiți conștient pe Pământ, vă veți ocupa cu gânduri legate de 
veșnicie, de Dumnezeu și de Împărăția Sa, și veți tinde mereu doar spre perfecțiune.... Nu vă mai 
rămâne mult timp, de aceea folosiți-l cât mai bine și binecuvântarea nu va lipsi de la materializare.... 
De aceea vi se dau mereu instrucțiuni ca să vă amintiți sfârșitul și să trăiți în consecință pe Pământ.....

Amin

Referințe reînnoite la dezastre și război.... B.D. Nr. 8717

6. ianuarie 1964

impul care vine vă va împovăra în mod neobișnuit, deoarece evenimentele mondiale intră într-o 
nouă fază, tulburările dintre națiuni sunt în creștere, fiecare vede dușmanul în celălalt și nu se 

face nimic serios pentru a instaura pacea, deși toți oamenii tânjesc după ea. Dar materialismul este 
forța motrice a tuturor planurilor și intențiilor și toată lumea încearcă să obțină cele mai mari avantaje,  
însă  gândurile  și  sentimentele  nimănui  nu  sunt  drepte  și  conduse  de  emoții  bune,  iar  loviturile 
destinului sporesc frica și neliniștea, pentru că Dumnezeu încă încearcă să se facă cunoscut oamenilor 
în toate felurile, pentru că numai credința în El și în puterea Sa este contraponderea potrivită pentru 
toate greutățile și suferințele cu care vă confruntați voi, oamenii. Și, prin urmare, dezastrele naturale se 
vor înmulți și ele, astfel încât o putere superioară va fi recunoscută, deoarece ceea ce emană de la 
oameni nu va face decât să sporească ura unii față de alții,  dar nu va duce la reflecție spirituală. 
Nedreptatea va căpăta forme care în curând vor fi de nepătruns, iar starea de luptă a oamenilor unii 
împotriva celorlalți va fi din ce în ce mai consolidată, va fi orice altceva în afară de pace între oameni,  
chiar dacă marele foc nu a fost încă aprins, dar nu va lipsi să se întâmple. Oamenii înșiși trec prin viață 
cu indiferență și doar câțiva se gândesc la faptul că această stare de lucruri nu va putea dura mult timp. 
Dar, în general, cei responsabili sunt cei care sunt orbiți în spirit.... se vorbește mult, dar sunt doar 
fraze goale, care nu sunt urmate de fapte. Pentru că greutățile pământești nu sunt remediate acolo unde 
sunt  clar  recunoscute  și,  astfel,  din  moment  ce  porunca  iubirii  aproapelui  rămâne  evident 
neîndeplinită, nici starea spirituală nu poate fi bună, chiar dacă pe Pământ trăiesc în prosperitate și 
aparent nu au nevoie să se lipsească de nimic.....  Cu toate acestea, sufletele sunt în lipsă și totuși 
oamenii nu sunt receptivi la învățăturile spirituale care ar servi drept hrană adecvată pentru suflete.  
Oamenii ar trebui să privească în jurul lor cu ochii deschiși și să-și supună propria viață unei critici 
serioase,  atunci  vor  învăța  și  ei  să  înțeleagă ceea ce va urma și,  de asemenea,  vor fi  capabili  să 
urmărească cu o conștientizare corectă evenimentele care, deși au fost anunțate dintotdeauna, capătă 
acum o semnificație  tot  mai  mare,  având în vedere dificultățile  grave ale  celor  care vor fi  direct 
afectați de ele.... Cu toate acestea, este timpul sfârșitului și, din moment ce oamenii nu mai au nici o 
credință, va fi nevoie de o lovitură copleșitoare a sorții pentru a-i zgudui, astfel încât câțiva dintre ei să 
regăsească drumul spre credința într-un Dumnezeu și Creator căruia îi datorează existența lor.... pentru 
a-i face să se gândească la ceea ce l-ar fi putut motiva pe acest Dumnezeu și Creator și ce scop a avut  
El în crearea lor.... Pentru voi, oamenii, este o chestiune de viață sau de moarte, de fericire supremă 
sau de agonie și chin, de cea mai mare lumină sau de cel mai adânc întuneric.....  Și cine vrea să 
trăiască, cine vrea să fie fericit și să stea în lumină pentru totdeauna, trebuie să împlinească voința 
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Dumnezeului și Creatorului său, trebuie să încerce să trăiască această voință și să ducă astfel o viață  
de iubire pentru Dumnezeu și pentru aproapele său..... Dar dacă nu crede într-un Dumnezeu, întreaga 
sa viață pământească este inutilă, el încalcă în mod constant legea ordinii divine, iar răsturnarea legilor 
ordinii divine duce întotdeauna la haos, iar voi, oamenii, vă îndreptați acum iremediabil spre acest 
haos..... Și nu vă va afecta doar spiritual, ci și lumea pământească se va destrăma, veți primi mereu 
rapoarte despre dezastre naturale, accidente și alte calamități, pentru că nu va mai exista pace și liniște 
într-o lume lipsită de orice iubire și  credință.....  Dar oricine dintre oameni care a găsit  calea spre 
Dumnezeu, care se străduiește să împlinească poruncile Sale de iubire, care se predă Lui în duh și în 
adevăr, care se roagă Lui și Îi cere protecția Lui, cu siguranță Îl va experimenta, pentru că acești  
oameni fac parte din mica Lui turmă, care vor persevera până la sfârșit, care nu permit ca credința lor 
să se clatine, care rămân împreună și Îl poartă pe Dumnezeu adânc în inimile lor și care, prin urmare,  
vor fi și ei răpiți la sfârșit, dacă Dumnezeu nu-i va chema mai întâi în Împărăția Sa, așa cum este voia 
Lui.... În repetate rânduri vei fi conștientizat de ceea ce te așteaptă și se va apropia din ce în ce mai  
mult de tine, chiar dacă ai o credință slabă.... nu vei putea să-l îndepărtezi și vei putea susține cu toată  
certitudinea ceea ce ți se anunță, pentru că de aceea oamenii trebuie să experimenteze că totul este 
planificat în planul veșniciei, că totul depinde de voința lui Dumnezeu, Care într-adevăr va deveni 
activ în înțelepciunea și iubirea Sa pentru a realiza lucrarea de întoarcere la El, iar scopul va fi și el 
atins într-o zi....

Amin

Sfârșitul va veni cu siguranță.... B.D. Nr. 9008

4. iulie 1965

iecare mare dezastru va fi  precedat  de asemenea de anunțurile  Mele,  îi  voi  avertiza și  îi  voi 
îndemna  pe  oameni,  așa  că  am nevoie  de  clarvăzători  și  profeți  care  să  răspândească  aceste 

anunțuri printre oameni..... De aceea, este greșit să respingem toate profețiile sau să le prezentăm ca 
fiind false dacă nu se adeveresc imediat, pentru că totul are timpul său, iar Eu am subliniat deja de  
multe ori ceea ce se va întâmpla cu mult timp înainte, dar ei nu au crezut în aceste Cuvinte. Și astfel vă 
anunț acum și vouă sfârșitul unei perioade pământești și am făcut-o întotdeauna, astfel încât chiar și 
discipolii Mei așteptau acest sfârșit în timpul vieții lor pământești....Cu toate acestea, profețiile Mele 
au fost întotdeauna ținute în așa fel încât oamenilor nu li s-a dat o dată exactă, pentru ca ei să poată să 
țină cont de ea în mod constant, pentru că aceasta a fost și intenția Mea de a păstra întotdeauna un 
sfârșit apropiat înaintea ochilor oamenilor.... Totuși, timpul nu stă pe loc și, din moment ce Cuvântul 
Meu se va adeveri inevitabil, acest sfârșit anunțat trebuie să vină și el într-o zi.... Oricine este acum 
inițiat  în  planul  Meu de  Mântuire  din  veșnicie  recunoaște  și  necesitatea  unui  sfârșit  pentru  toate 
substanțele spirituale încă legate în creație.... Căci, de vreme ce știe despre dezvoltarea ascendentă 
constantă a spiritualului, care este nesfârșit de lungă pentru tine, îi este clar și că din când în când 
trebuie să aibă loc o transformare totală a suprafeței Pământului, astfel încât să se dea și spiritualului 
legat de materia dură posibilitatea unei dezvoltări în sus. .... Dacă, prin urmare, o asemenea distrugere 
imensă a suprafeței Pământului pare discutabilă pentru oameni, atunci ei au fost lăsați cu bună știință 
în ignoranță de către lumea spiritelor care îi instruiește.... Și atunci trebuie să corectez astfel de erori,  
pentru că tocmai sfârșitul viitor al Pământului în forma sa actuală este extrem de semnificativ pentru 
întreaga umanitate, în fond, ea este în pericol de a eșua complet în ultimul său test de voință și de a 
trebui să ia asupra sa o soartă îngrozitoare din nou. Prin urmare, slujitorii Mei au sarcina de a anunța 
acest sfârșit, dar nu doar de a raporta faptul că este vorba despre sfârșit, ci le dau și o justificare,  
pentru ca ei (oamenii) să nu creadă orbește, ci să primească o explicație corectă și veridică pentru tot.  
Căci dragostea Mea aparține tuturor lucrurilor spirituale căzute, nu numai ființei umane.... Și mai ales 
pentru substanțele  spirituale  care sunt  încă legate  în  materia  dură trebuie să vină într-o zi  ceasul 
eliberării din cea mai dură robie, care a lâncezit deja de o perioadă infinit de lungă, pentru a putea fi  
transferată într-o formă mai ușoară într-o zi,  unde îi va fi mai ușor să fie de folos.... Și dacă voi,  
oamenii, știți totul, dacă Tatăl Însuși vă învață de sus, atunci chiar nu mai aveți nevoie să vă îndoiți,  
puteți accepta totul ca pe cel mai pur adevăr, chiar dacă Eu încă mai întârzii acest act de distrugere a 
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vechiului Pământ.... Dar ziua se apropie iremediabil.... Din nefericire, sunt prea mulți oameni care nu 
cred în transformarea totală a suprafeței Pământului, care cred în toate acele rapoarte care vin de la 
astfel de oameni sau de la ființe spirituale care nu cunosc deloc planul Meu de mântuire. Cu toate 
acestea,  nu pot  face  mai  mult  decât  să  vă  vorbesc oamenilor  de  sus  și  să  vă  explic  tot  ceea  ce  
motivează  domnia  și  activitatea  Mea,  și  trebuie  să  vă  las  pe  voi  să  decideți  cum vă raportați  la 
Cuvântul Meu. Cu toate acestea, nu este ușor pentru slujitorii Mei de pe Pământ să li se ia acest  
Cuvânt ca fiind "Cuvântul Meu", mai ales când este vorba de a acționa împotriva erorii, când fiecare 
crede că știe adevărul și că "Cuvântul Meu" nu înseamnă pentru el decât cuvinte omenești sau cuvinte 
din lumea spiritelor.... care sunt incontrolabile până când Eu Însumi sunt chemat în ajutor și atunci veți 
fi cu adevărat învățați doar de ființe de lumină prin care poate curge fluxul Meu de spirit.... Dar atunci 
toate rezultatele se vor potrivi, veți simți adevărul.... cu condiția să doriți cu ardoare adevărul....

Amin

Semnele catastrofei mondiale B.D. Nr. 1795

30. ianuarie 1941

iecare catastrofă mondială este precedată de semne pentru ca omenirea să recunoască apropierea 
lor, căci Dumnezeu le-a anunțat în toate timpurile prin Cuvântul Său, și astfel, dacă veți fi atenți la 

aceste semne, veți ști că a sosit timpul; și astfel veți ști, de asemenea, că trebuie să vă pregătiți pentru a 
nu merge spre distrugerea completă. Tot ceea ce face Dumnezeu și, prin urmare, lasă să se întâmple 
acum pe Pământ este condiționat de voința omenirii,  adică voința umană nu atrage direct această 
catastrofă, dar în absurditatea ei este motivul ei.

F

Voința umană este folosită în mod abuziv într-o asemenea măsură încât o catastrofă mondială trebuie 
să fie consecința inevitabilă a acesteia, deoarece numai ceva cu totul extraordinar, ceva care este într-o 
anumită  măsură  contrar  naturii,  poate  îndrepta  această  voință  greșită  în  direcția  corectă.  Cu  cât 
gândirea umană se îndreaptă mai mult în direcția greșită, cu atât mai urgentă este intervenția divină, 
căci timpul prețios de pe Pământ trece fără să aducă ființei dezvoltarea superioară necesară.

Cu toate acestea, voința folosită în mod abuziv nu poate favoriza niciodată o dezvoltare superioară, 
ci  doar  o  poate  împiedica.  Evenimentele  timpului,  lipsa  de  credință  tot  mai  mare,  eforturile 
anticreștine și proclamatorii Cuvântului Său treziți de Dumnezeu trebuie să vă reamintească faptul că 
a venit timpul pe care Domnul l-a menționat pe Pământ. Și de aceea ar trebui să fiți sârguincioși și să  
vă gândiți la mântuirea sufletului vostru. Și oricât de incredibil vi s-ar părea că o catastrofă se va abate 
asupra Pământului, gândiți-vă că pentru Dumnezeu nimic nu este imposibil, că totul se poate întâmpla 
atunci când Dumnezeu vrea.

Iar  faptul  că  Dumnezeu  vrea  acest  lucru  este  justificat  de  comportamentul  oamenilor  înșiși,  în 
atitudinea lor greșită față de El. Dacă viața pământească a oamenilor le este dată pentru un anumit 
scop, dar ei nu-și trăiesc viața în conformitate cu acest scop, atunci ei au lăsat să treacă nefolosit un 
dar divin al harului, iar Dumnezeu îi avertizează din nou cu cuvinte ferme pe care nimeni nu le poate 
ignora.

Doar voința umană este cauza unei lucrări de distrugere de proporții inimaginabile, iar când Domnul 
a anunțat acest lucru, El a prevăzut voința greșită a oamenilor. Cu toate acestea, voința Sa este de a 
recâștiga omenirea rătăcită și, prin urmare, El aplică ultima soluție, care pare cu siguranță un act de 
cruzime infinită, dar care are ca motiv doar dragostea și mila divină, întrucât nenumărați oameni vor 
ajunge la concluzia aceasta și aceștia vor fi salvați pentru eternitate.

Amin
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Decizia lui Dumnezeu este inevitabilă.... B.D. Nr. 8370

2. ianuarie 1963

ste cert că vă aflați în fața unui moment de cotitură care va avea loc atât pe plan pământesc, cât și  
spiritual....  Și de îndată ce luați în considerare atât evenimentele lumii pământești,  cât și cele 

spirituale, trebuie să înțelegeți că nu se poate găsi un remediu decât în așa fel încât să se instaureze o  
ordine complet nouă, să se restabilească ordinea care este lege din veșnicie. Oamenii au răsturnat 
această  ordine divină,  iar  spiritualul  întrupat  în  oameni,  care ar  trebui  și  ar  putea să-și  finalizeze 
dezvoltarea ascendentă, a eșuat complet și, prin urmare, trebuie create noi posibilități de a continua 
dezvoltarea sau chiar de a începe din nou întregul curs al dezvoltării. Se poate constata haosul terestru, 
deoarece înclinația oamenilor spre materie i-a făcut să iasă complet din ordine, ei se află sub influența 
a ceea ce aparține lumii pământești și, prin urmare, au ajuns și din punct de vedere spiritual la un nivel 
scăzut, ceea ce face ca viața lor pământească să fie zadarnică, și a sosit irevocabil momentul care 
poate fi considerat ca un punct de cotitură pământesc și spiritual, deoarece pe Pământ totul se va 
schimba, deoarece Vechiul Pământ va suferi o transformare totală și va avea loc și o separare completă 
a spiritelor.... că oamenii care au eșuat vor fi alungați din nou în materie și că ceea ce este încă legat în  
materia solidă va fi eliberat pentru a putea continua cursul dezvoltării în noile creații ale Pământului.  
Vechea stare de pe Pământ nu poate rămâne, altfel nu ar exista nicio posibilitate pentru o dezvoltare 
ulterioară a spiritului. Totul trebuie mai întâi să se realinieze din nou, tot ceea ce este spiritual trebuie 
transferat acolo unde îi este locul, conform maturității sale, și astfel ființa umană, care nu dorește decât 
materia, trebuie să se întoarcă și ea la starea pe care o depășise de mult, dar a abuzat de libertatea pe  
care o dobândise și, prin urmare, s-a scufundat din nou în abis.... Atunci va fi din nou ordine divină pe 
Noul Pământ, iar oamenii se vor mișca tot în ordine divină, deoarece Noul Pământ este locuit de cei 
care au atins o stare de maturitate pe Vechiul Pământ care justifică transferul pe Noul Pământ.... Și atât 
Pământul va fi complet reînnoit, cât și umanitatea, care va începe o nouă perioadă pământeană de 
maturitate spirituală și, de asemenea, va ajuta toate substanțele spirituale legate în creații să se înalțe, 
ceea ce se va întâmpla din nou în ordine legală. Voi, oamenii, nu ar trebui să credeți că va avea loc o 
cotitură spirituală pe acest Pământ, că oamenii se vor schimba, adică se vor îmbunătăți, și că acum se 
va crea o schimbare ca rezultat....  Această posibilitate este eliminată, pentru că purificarea acestui 
Pământ poate fi adusă doar printr-un act de forță.... Caprele trebuie să fie separate de oi, o schimbare 
trebuie să fie creată de Dumnezeu, pentru că oamenii nu mai sunt capabili să se îndrepte singuri spre 
un alt curs.... Cu cât au mai mult timp la dispoziție, cu atât se scufundă mai mult. Din acest motiv, 
timpul este, de asemenea, fixat în planul de mântuire al lui Dumnezeu și va fi respectat, pentru că ceea 
ce El a recunoscut ca fiind necesar și a decis în înțelepciunea Sa este fix și nu se va schimba niciodată, 
pentru că înțelepciunea Sa este de nepătruns și deciziile Sale sunt de neschimbat. Prin urmare, toate 
evenimentele care au legătură cu acel moment de cotitură pot fi dezvăluite oamenilor din partea Lui.  
Și pot fi  crezute profețiile care sunt proclamate în mod repetat  oamenilor de către clarvăzători  și 
profeți. Cu toate acestea, faptul că Judecata de Apoi și reorganizarea Pământului nu au nicio paralelă 
în evenimentele trăite de oameni până acum nu justifică presupunerea că aceste profeții sunt eronate.... 
Cu toate acestea, oamenii ar trebui să țină cont de ceea ce li se vestește și de ceea ce urmează să se 
întâmple și să se pregătească pentru aceasta, căci mai există încă un scurt timp de har care ar putea fi 
folosit dacă voința omului s-ar strădui să-și îndeplinească sarcina pe Pământ, și atunci nu ar trebui să 
se teamă nici de sfârșit, căci Dumnezeu îi va ajuta pe toți cei care Îl cheamă și, de aceea, El se face  
cunoscut în mod repetat oamenilor prin Cuvântul Său..... El anunță evenimentele, dar lasă fiecăruia 
liberul arbitru, care, prin urmare, îi decide și soarta....

E

Amin

Așa cum a fost înainte de potop.... B.D. Nr. 8754

16. februarie 1964

a  fi  din  nou  un  timp  ca  înainte  de  potop....  Din  nou,  oamenii  se  vor  bucura  de  viața  lor 
pământească într-o plăcere exuberantă, din nou se vor strădui și vor dori să atingă cele mai înalte 

țeluri,  dar  toate  gândurile  lor  vor  fi  orientate  doar  spre  materialitatea  pământească....  Păcatul  va 
V
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prevala din nou și oamenii vor fi robi vizibili ai lui Satana, adevărul va fi ridiculizat și eroarea va fi  
venerată.... Vocea lui Dumnezeu va fi ascultată, dar inimile oamenilor vor fi deschise la vocea Satanei 
și, astfel, ei vor face numai răul și vor încălca în mod constant ordinea eternă, vor fi lipsiți de orice 
iubire, dar vor avea o iubire de sine excesivă și se vor îngriji și vor crea numai pentru ei înșiși și vor  
ignora fără milă adversitatea semenilor lor. Dar acest timp v-a fost prezis și va veni așa cum o zi  
urmează alteia, pentru că într-o zi viitorul va deveni prezent și într-o zi toate prezicerile se vor adeveri, 
iar voi, oamenii, veți sta în fața sfârșitului și nu va trece mult timp. Și de aceea, toți cei care v-ați oferit  
pentru munca în via Domnului ar trebui să fiți încă activi cu nerăbdare. Ar trebui să faceți tot ce este  
posibil pentru a vă lumina semenii, iar cunoașterea spirituală vă este transmisă de sus, care este cu 
adevărat  potrivită  pentru  a-i  aduce  pe  oameni  la  simțuri,  dacă  aceștia  o  iau  în  considerare  cu 
seriozitate. Cu toate acestea, Dumnezeu poate vedea prin toate inimile umane și poate vedea cine mai 
poate fi salvat. Și pentru acești puțini, El trimite mesagerii Săi care trebuie să le aducă Cuvântul care 
le oferă cea mai deplină iluminare și, de asemenea, le dă îndrumări pentru un mod de viață corect. 
Acceptarea Cuvântului Său înseamnă deja salvarea de întuneric și salvarea de la ruină, căci oricine 
intră în posesia Cuvântului lui Dumnezeu va primi și tot ceea ce are nevoie odată cu el, și va fi plin de  
putere și lumină, și atunci nimic nu-l mai poate speria din ceea ce îl asaltează din partea spiritului 
potrivnic. Și te mai îndoiești de acest lucru când te uiți în jurul tău în lume, când observi faptele 
copiilor lumii și poți urmări toate evenimentele mondiale care se desfășoară cu adevărat, că numai o 
lucrare puternică de distrugere din partea lui Dumnezeu mai poate zgudui oamenii?. Pentru că poți 
presupune cu adevărat că activitatea adversarului se va diminua, că într-o zi va renunța la dominația pe 
care a dobândit-o asupra oamenilor?.... Poți presupune că oamenii vor lupta împotriva iubirii de sine în 
acest moment și se vor întoarce pentru a-și ajuta semenii, că vor aprinde iubirea în ei înșiși și vor intra 
în contact cu Dumnezeu?.... Doar foarte puțini vor reuși să facă acest lucru, iar aceștia fac parte dintre 
ai Săi, pe care îi va răpi la sfârșitul zilelor, care vor locui pe Noul Pământ ca progenitori ai noii rase 
umane,  așa  cum se  proclamă  mereu  și  constant.  Dar  numărul  lor  va  fi  atât  de  mic,  iar  scopul 
lucrătorilor din via Domnului va fi numai acela de a crește acest număr și de a-i determina pe toți cei 
care încă mai pot să se schimbe la această transformare, astfel încât recolta de la sfârșit să nu fie prea 
mică.....  Dar  sfârșitul  vine  cu  toată  certitudinea....  Căci,  chiar  dacă  timpul  și  ceasul  vă  sunt 
necunoscute  vouă,  oamenilor,  iar  timpul  exact  nu  v-a  fost  dat  niciodată  de  Dumnezeu,  totuși  se 
apropie cu mare viteză, pentru că a fost prestabilit din eternitate. Și veți fi îndemnați din ce în ce mai 
urgent să vă pregătiți pentru sfârșit, pentru că mai aveți încă posibilitatea să vă schimbați și să vă 
alăturați Dumnezeului și Creatorului vostru, care vrea ca un Tată să vă facă fericiți cu viață veșnică.... 
Cu toate acestea, trebuie să-ți desfășori activitatea în fiecare zi tocmai pentru că nu știi ziua și ceasul  
sfârșitului, dar trebuie să contezi că nu mai ai decât puțin timp la dispoziție, altfel nu ți s-ar aminti din  
ce în ce mai urgent de sfârșit....  Fiți doar atenți la toate semnele, căci va fi ca înainte de potopul  
păcatului, oamenii nu vor mai găsi nicio limită în dependența lor de plăcere și vor fi stimulați constant 
de adversarul lui Dumnezeu la o viață necontrolată, la păcate și crime de tot felul, iar oamenii vor fi în  
întregime la cheremul lui pentru că nu au puterea de a se împotrivi și pentru că nu se folosesc de 
binecuvântările actului de mântuire al lui Iisus Hristos, Care a dobândit o voință întărită pentru ei prin  
moartea Sa pe cruce. Aparent, puterea adversarului de la Dumnezeu va fi mai mare decât puterea lui 
Dumnezeu dacă standardul este aplicat la starea satanică a oamenilor și la acțiunile lor, totuși, voința 
liberă a oamenilor este cauza acestei mari puteri.... Cu toate acestea, Dumnezeu Însuși îi pune capăt 
atunci când își depășește autoritatea, când acționează împotriva lui Dumnezeu Însuși și încearcă să 
eradicheze complet cunoașterea Lui în Iisus și a actului Său de mântuire.... Atunci lumina din veșnicie 
va  străpunge  întunericul,  atunci  Iisus  Însuși  va  veni  pe  nori  și  va  lua  de  pe  Pământ  turma  de 
credincioși care îi vor rămâne credincioși până la sfârșit. Apoi îi va răpi sub ochii oamenilor conduși 
de Satana, iar ei vor fi condamnați la moarte sigură, căci Pământul se va despica și îi va primi pe toți 
cei care vor eșua în ultima lor încercare de viață pământească și care, prin urmare, vor fi alungați din 
nou în creațiile Noului Pământ. Oricât de incredibil ți s-ar părea acest lucru, trebuie să-l accepți ca pe 
un adevăr și să nu crezi că șederea ta pe acest Pământ este încă foarte lungă.... Ziua va veni mai 
devreme decât credeți, și binecuvântat este cel care acceptă adevărul înainte, atunci când îi este oferit 
de voi, care slujiți ca lucrători credincioși în via Domnului. Ferice de cel care își trăiește conștient 

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 8/17



viața pământească, care se întoarce conștient la Dumnezeu și caută să ajungă la țelul de pe Pământ, 
pentru că și el va fi cu adevărat condus prin toate ispitele și va putea rezista și ispitelor potrivnicului 
de la Dumnezeu, căci potrivnicul are putere asupra omului numai dacă el însuși îi dă puterea.... Dar 
adversarul nu va putea niciodată să forțeze ființa umană să fie în robie față de el, a cărui voință este 
pentru Dumnezeul și Creatorul său, pe care l-a recunoscut ca Tată și care se străduiește numai spre 
El.... Și pentru că însăși omenirea l-a ridicat astfel la tron pe adversarul lui Dumnezeu, ea va fi părtașă 
la soarta lui atunci când va fi pus în lanțuri și aruncat în întuneric.... Urmașii săi vor fi, de asemenea,  
alungați în materie și vor trebui să parcurgă din nou calea dezvoltării ascendente, ceea ce va necesita, 
de asemenea, o remodelare a întregii suprafețe a Pământului, o distrugere a lucrărilor de creație, astfel 
încât substanțele spirituale din acestea să fie eliberate din nou și să poată fi remodelate în creațiile 
Noului Pământ. Căci cursul dezvoltării nu se oprește niciodată de la Dumnezeu, mereu se creează noi 
posibilități atunci când spiritualul eșuează ca ființă umană, pentru că fiecare suflet trebuie să-și atingă 
scopul, odată ce fiecare suflet va veni la viață și nu va mai pierde niciodată această viață....

Amin

Semnele sfârșitului.... B.D. Nr. 5723

14. iulie 1953

u vă faceți speranțe false și nu vă așteptați la o ascensiune permanentă pentru voi înșivă. Tot ceea 
ce dețineți, tot ceea ce ați dobândit, vă va fi luat din nou, iar o nenorocire incomensurabilă se va 

abate asupra oamenilor, oriunde s-ar afla, pentru că se apropie sfârșitul. Iar acolo unde oamenii își 
păstrează bunurile, unde par să trăiască în siguranță pământească, acolo brațul Meu va mânui un alt 
bici  de  disciplină  asupra  oamenilor,  căci  peste  tot  voi  încerca  să  am  un  efect  educativ  asupra 
oamenilor, în funcție de voința și modul lor de viață, și nimeni nu se va putea bucura cu adevărat de 
viața sa, în afară de cei puțini care știu și pot, de asemenea, să aștepte cu adevărat sfârșitul,  care 
limitează o perioadă de timp, care deschide o nouă viață în paradis și care, prin urmare, poate fi dorit 
cu ardoare de ai Mei. Dar acolo unde omenirea trăiește în păcat este evidentă și o ascensiune, dar de 
efect  opus....  Pentru că  această  ascensiune  pământească  este  mijlocul  prin  care  Satana  îi  face  pe 
oameni din ce în ce mai supuși lui, este prețul de cumpărare pentru sufletele lor, care vor fi pierdute 
pentru veșnicie. Și dacă voi, oamenii, sunteți capabili să recunoașteți această ascensiune pământească, 
atunci să știți că sfârșitul nu este departe, pentru că îl veți observa doar acolo unde nu există credință și 
iubire, unde adversarul Meu domnește în mod evident și unde se acționează fără ezitare împotriva 
credinței, împotriva Mea.... Și de aceea, în întreaga lume se va găsi cea mai mare mizerie alături de 
bunăstarea păcătoasă, în întreaga lume lipsa de milă va avea întâietate și iubirea va fi înrobită, în 
întreaga lume dependența de materie va fi evidentă și cei care se străduiesc spiritual vor fi tratați  
dușmănos...  Peste tot  se vor înregistra distrugeri  la scară mică și mare,  peste tot  se va observa o 
agitație neobișnuită, fie ea naturală sau provocată de om, totul va ieși din matca sa.... Se vor întâmpla 
lucruri pentru care nimeni nu poate găsi o explicație, vor acționa în mod vizibil forțe care îi vor speria 
pe oameni pentru că se vor simți neputincioși  în fața lor;  cei nehotărâți vor fi influențați  în toate  
felurile,  pentru că cei  care trăiesc în păcat  nu acordă nici  o atenție  acestor fenomene,  nu se lasă 
tulburați  în  modul  lor  de  viață,  rânjesc,  râd  și  vorbesc  împotriva  lui  Dumnezeu  într-un  mod 
indescriptibil de frivol. Și toți cei care sunt doar cu mintea lumească sunt de acord cu ei, pentru că 
materia a pus stăpânire pe ei  și  nu le mai dă drumul.  Ei caută să-și  impună posesiunile,  pofta și 
prestigiul și nu se sfiesc să-și trădeze semenii și să-i predea la mizerie.... Lumea este plină de diavoli și 
nu mai poate rezista. Dar Eu cunosc fiecare suflet și pe mulți încă îi mai chem înainte să vină sfârșitul. 
Și chiar și marea moarte subită înseamnă un timp anevoios și mari suferințe pentru oameni, prin care 
se mai pot obține chiar și mici succese, căci sufletele din împărăția spirituală vor putea încă influența 
oamenii de pe Pământ, și câteva suflete vor reuși să schimbe mintea celor rămași în urmă și să o 
îndrepte spre împărăția spirituală, și atunci chiar și această suferință a fost încă un har care a adus 
mântuirea  multor  suflete....  Voi,  oamenii,  luați  aminte  la  toate  acestea  și  nu  vă  așteptați  la  vreo 
îmbunătățire a situației voastre pământești în viitor, căci acesta nu ar fi un semn bun pentru voi, decât 
dacă vă aflați deja în tabăra Mea și experimentați conștient timpul de la urmă.... Dar trebuie să-i ating 

N
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sever pe majoritatea oamenilor pentru a-i salva de ce e mai rău, de a nu cădea în adânc atunci când 
vine sfârșitul....

Amin

Necredință înainte de sfârșit.... Lucrarea lui Satana.... B.D. Nr. 7074

27. martie 1958

menirea va pieri în impietate, deși va fi susținută în mod vizibil de adversarul Meu, astfel că va 
crește pământește în putere și bogăție, în cunoaștere și faimă. Pentru că este și rămâne câștigul 

lumesc care nu este permanent, care lasă sufletele în sărăcie totală și le plasează din nou în acea soartă 
care a fost o stare de chin pentru ele pentru o perioadă de timp infinit de lungă. Oamenii vor să nege 
existența unui Dumnezeu și a unui Creator, sunt convinși de propria lor putere și inteligență, atribuie 
toate succesele pământești propriilor lor gânduri și creații și, cu toate acestea, sunt controlați doar de 
cel care vrea să Mă înlăture din inimile și gândurile oamenilor. Ei nu cred într-un Dumnezeu, nu cred 
nici într-un Satana ca entitate, dar se află în puterea lui. Și când se va ajunge la punctul în care orice  
credință va dispărea pentru că oamenii sunt influențați doar în această direcție nelegiuită, atunci va 
veni  și  timpul  în  care  activitatea  adversarului  va  fi  curmată....  Și  toate  semnele  sunt  prezente  că 
adversarul Meu controlează lumea, că el îi determină pe oameni să-și folosească energia vitală doar în 
mod pământesc, că împinge tot ce este divin-spiritual la o distanță atât de mare încât oamenii nu se 
mai  obosesc să ajungă la  el....  În mod direct  sau indirect,  lucrează asupra lor,  acționează în mod 
deschis împotriva credinței, sau le oferă oamenilor atât de multe bunuri pământești, încât aceștia se 
despart de Mine pentru a nu fi privați de plăcerile lor pământești, în conștiința instinctivă că nu li se 
pot acorda ambele lucruri împreună. Renunță la Mine fără să se gândească la asta, pentru că lumea îi  
ispitește și îi ademenește prea seducător și nu-i pot rezista. Rămâne de asemenea un efort inutil de a  
instrui oamenii altuia, pentru că astfel de voci de avertizare sunt înecate de partea adversă, pentru că 
sunt reduse la tăcere.... dacă nu altfel, atunci cu forța.... Sămânța otrăvitoare este deja împrăștiată pe 
Pământul încă necultivat, adică copiii sunt deja învățați cu o reprezentare complet greșită a scopului 
existenței lor, iar fiecare plantă mică și fragedă care se întoarce totuși spre lumină este sufocată.... este 
făcută improprie pentru viață cu semințe otrăvite. Încă din copilărie, ființa umană este deja ghidată 
spre o gândire greșită, iar adversarul Meu știe cum să câștige încrederea prin discursuri inteligente. Iar 
acolo  unde  viclenia  lui  nu  este  suficientă,  acolo  ajută  violența,  căci  el  îi  controlează  pe  acei  
conducători care se impun acolo unde nu a fost construită o temelie fermă de credință, care atunci 
rezistă și ea la toate atacurile. Dar vorbesc și Eu cu un limbaj tare care nu poate fi auzit.... deocamdată 
prin evenimente tragice de tot felul care ar trebui să arate fiecărui om caracterul trecător al fericirii și 
al bunurilor pământești. Și voi vorbi și mai clar, dar voi reuși doar cu cei care nu au devenit încă 
victimele  adversarului  Meu.  Nenumărați  oameni  își  sfârșesc  viața  pământească  în  această  stare 
nelegiuită și un întuneric îi învăluie, care este de nepătruns și de neconceput pentru voi, oamenii. Dar 
a fost creat de ei, este rezultatul inevitabil al necredinței lor în Dumnezeu și Creator; este soarta care 
înflorește pentru toate sufletele oamenilor care se predau adversarului Meu și nu încearcă să înlăture 
separarea de Mine. Este vina lor, pentru că fiecare persoană este capabilă să reflecteze în mod serios la 
adevăr....  nicio  persoană nu este  obligată  să  adopte  opiniile  semenilor  săi  sau  ale  conducătorilor, 
deoarece gândurile fiecărei persoane sunt libere și își poate folosi și intelectul. Și dacă face acest lucru 
în dorința de adevăr și dreptate, atunci gândirea corectă îi va fi garantată de Mine și va găsi adevărul 
în el însuși. Și de aceea voi influența mereu gândirea oamenilor prin lovituri neașteptate ale destinului, 
împotriva cărora nici o ființă umană nu se va putea apăra, pentru că nu renunț încă la lupta pentru 
fiecare  suflet  în  parte.  Și  atâta  timp  cât  ființa  umană  va  rămâne  pe  Pământ,  îi  voi  crea  și  Eu 
oportunități pentru ca ea să mai ajungă la cunoașterea corectă, dar nu voi folosi constrângerea.... așa 
cum  nici  adversarul  Meu  nu  poate  obține  întoarcerea  de  la  Mine  prin  constrângere,  chiar  dacă 
conducătorii  pământești  iau măsuri  coercitive....  Pentru că Eu nu sunt atent decât la voința ființei 
umane, la atitudinea sa interioară față de Mine. Și orice gând îndreptat spre Mine se întărește și el și va 
ajuta sufletul să se desprindă de adversarul Meu. Cu toate acestea, succesele mari din punct de vedere 
numeric  nu  vor  mai  fi  înregistrate,  dar  fiecare  suflet  este  un  beneficiu  pentru  Mine,  care  nu  se 

O
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scufundă din nou în adâncurile cele mai adânci.... Și de aceea, iubirea Mea va face totul pentru a-i 
salva pe cei care, înainte de sfârșit, nu sunt încă în întregime în mâinile adversarului Meu, pentru a le  
reda credința într-un Dumnezeu și Creator al veșniciei, care vrea să redea creațiilor Sale vii viața în 
libertate, forță și lumină pe care o aveau la început....

Amin

Cuvinte serioase de avertizare cu privire la sfârșit.... B.D. Nr. 7211

19. noiembrie 1958

regătiți-vă pentru lovituri severe ale destinului care vă vor afecta mai mult sau mai puțin, căci 
sfârșitul se apropie tot mai mult, iar toți oamenii trebuie să fie încă influențați să se gândească 

serios la sfârșit, fie că este vorba de propriul lor sfârșit de viață, fie că este vorba de cel care așteaptă  
întregul Pământ.... Ei vor fi doar sfătuiți serios să se pregătească, pentru că nu le-a mai rămas mult 
timp. Și astfel, de fiecare dată, voi, oamenii, auziți de la Mine Însumi ce vă așteaptă, și faceți bine să 
luați la inimă cuvintele Mele, să le acceptați ca pe un adevăr pur și să vă organizați viața în consecință. 
Întotdeauna există  oameni  care încearcă să slăbească astfel  de avertismente și  atenționări,  care le 
prezintă ca fiind nedemne de încredere și  încearcă să minimalizeze ceea ce este totuși  extrem de 
important,  deoarece poate determina starea sufletelor  voastre  pentru eternitate....  Nu-i  ascultați,  ci 
respectați Cuvântul Meu, care vă este trimis mereu de sus, pentru că Eu Însumi Mă voi asigura că îl  
primiți; și oricine îl aude ar trebui să îl ia în serios și să îl considere ca pe o dovadă de iubire că Eu  
Însumi vreau să îi salvez sufletul și de aceea îi vorbesc. Știu cine primește Cuvântul Meu și îi sfătuiesc 
pe toți aceștia să îl pună la inimă și să facă totul pentru ca el să nu fie brusc și complet nepregătit 
pentru ceea ce va veni și care trebuie să vină din cauza multor oameni care umblă surzi și orbi. Dar 
voi, care primiți cu credință cuvintele Mele, veți putea contribui mult la iluminare, arătând semenilor 
voștri că de mult timp ați avut cunoștință prin Cuvântul Meu..... Și atunci veți putea să le anunțați și 
sfârșitul final, care va urma nu peste mult timp, la fel de sigur și previzibil. Pentru că, în dragostea și 
îndurarea  Mea,  vreau  încă să dau tuturor  oamenilor  o  ultimă perioadă de  grație  în  care  să  poată 
compensa ceea ce au neglijat până acum și, prin urmare, vor primi încă dovezi ale credibilității tuturor  
anunțurilor pe care vi le trimit vouă, oamenilor, într-un mod atât de natural încât veți fi la fel de ușor  
înclinați să vă îndoiți de ele..... Ceea ce este hotărât în planul Meu se va împlini irevocabil.... Planul 
Meu, totuși, este bine gândit în toată înțelepciunea și, prin urmare, nu va fi răsturnat sau schimbat de 
Mine, nici în natură, nici în timp.... Prin urmare, puteți accepta Cuvântul Meu ca fiind neschimbător și, 
de  asemenea,  să  vă  trăiți  viața  în  consecință,  și  nu  va  trebui  să  regretați  acest  lucru,  pentru  că 
dobândirea de bunuri pământești se va dovedi a fi complet inutilă, deoarece totul vă va fi luat. Dar 
bunurile spirituale pot fi dobândite de către voi toți, dacă aveți voința serioasă de a face acest lucru. 
Ascultați  Cuvântul  Meu și  credeți  în  veridicitatea Celui care permite  să vi se întâmple....  Și  apoi 
gândiți-vă cât de serios mai aveți de lucrat la voi înșivă pentru a putea sta în fața Mea atunci când va  
veni ceasul să vă chem din lume..... Și niciunul dintre voi nu știe când va veni acest ceas pentru voi,  
dar este mai aproape de voi toți decât credeți. De aceea, iubirea Mea vă cheamă mereu și mereu: 
Pregătiți-vă și luați în considerare doar ceea ce este important pentru dezvoltarea voastră spirituală.....  
Orice altceva este lipsit de importanță și va deveni întotdeauna mai puțin important cu cât te apropii 
mai mult de final.... Dar faptul că vine sfârșitul este cu siguranță adevărat, și de aceea nu trebuie să vă 
îndoiți, ci să credeți....

P

Amin

Evenimente extraordinare. Semne ale sfârșitului apropiat.... B.D. Nr. 4928

9. iulie 1950

otul duce spre sfârșit și, dacă voi, oamenii, veți fi atenți la evenimentele din jurul vostru, veți 
recunoaște  că  vă  vorbesc  prin  ele,  că  vreau  să vă  arăt  prin  ele  sfârșitul  și  misiunea  voastră 

specială de a fi conducători în ultima bătălie a credinței. Vreau să vă întăresc credința prin Cuvântul  
Meu, dar vreau și să-i ajut să creadă pe semenii voștri care nu o găsesc sau sunt prea slabi pentru a o  

T
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reprezenta. Vreau să vă vorbesc tuturor în toate modurile posibile, astfel încât să nu dați greș în ultima 
bătălie de pe acest Pământ. Cu toate acestea, țin întotdeauna cont de faptul că trăiți într-o lume extrem 
de materială, că aveți puține contacte cu împărăția din care vine adevărul și că vă este mult mai greu 
să credeți, pentru că nu Mă mai purtați suficient de viu în inima voastră, pentru că sunteți prea departe 
de forma lui Iisus Hristos și, prin urmare, nu puteți primi prea multă putere pentru că nu credeți. Nu 
acceptați adevărul care vă este transmis din împărăția spirituală; nu credeți în învățătorii care sunt 
slujitorii Mei. Dar, cu toate acestea, nu vreau să vă las să cădeți și vă abordez din nou și din nou cu 
referiri la sfârșit, cu imagini ale văzătorilor care sunt aduse la cunoștința publicului, cu profeții ale 
profeților care sunt auzite și de cei care vor să știe câte ceva despre sfârșit și despre Judecata de Apoi.  
De asemenea, știu despre lupta multor oameni pentru credință și vreau să le dau un semn care, totuși,  
nu trebuie să-i forțeze să creadă. Vreau să-i fac să se întrebe și să se gândească, acesta este singurul 
Meu scop cu manifestările extraordinare ale ultimelor zile, pentru că, de îndată ce vor reflecta cu 
seriozitate, Mă pot apropia de ei sub forma Cuvântului Meu și îi pot instrui cu sinceritate. Doar atunci 
vor fi receptivi la Cuvântul Meu, dacă acesta le este adus ca o activitate evidentă din partea Mea prin 
intermediul spiritului. Pentru că numai Eu le pot da adevărul pur prin Cuvântul Meu. Și numai prin 
Cuvântul de sus li se poate dovedi ceea ce altfel le este de necrezut, ceea ce nu poate fi dovedit nici  
prin semnul însuși, pentru că acesta se adresează doar intelectului omului, dar nu și inimii lui. Voi,  
oamenii, trebuie să știți întotdeauna că trăiți în vremurile de sfârșit, că se vor înmulți semnele care nu 
mai pot fi explicate în termeni pământești și care vă vor indica în mod vizibil o altă lume.... Cine le 
recunoaște ca atare va trage binecuvântare de la ele, iar cine trece pe lângă ele va trebui să se teamă de 
ultimul sfârșit, căci acesta îi va aduce ruina....

Amin

Declinul vegetației.... Furtuni - vreme severă.... B.D. Nr. 1888

14. aprilie 1941

u este deloc o coincidență faptul că vegetația de pe suprafața Pământului a devenit una diferită, 
în măsura în care aceasta se referă la întinderi de teren unde voința și activitatea umană au fost  

decisive pentru acestea. Acest lucru este valabil mai ales în cazul pădurilor sau al plantațiilor de arbori 
care au căzut victime ale voinței omului de a le distruge, ceea ce nu este fără influență asupra climei,  
precum și asupra compoziției solului. Astfel de defrișări reprezintă pentru prima dată un mare pericol 
pentru oameni atunci când au loc prematur, adică înainte ca spiritualul din creațiile vegetale să se fi 
maturizat pentru renașterea formei următoare. Căci acest spiritual devenit liber prematur nu părăsește 
locul șederii sale întrerupte fără să se fi păstrat nevătămat în consecință, hărțuind ființa celor din jur și 
exprimându-se deseori în mod nedorit într-o stare nelegată, care nu-i este negată de Dumnezeu. Astfel, 
oamenii din astfel de zone vor avea de suferit din cauza furtunilor și a devastărilor extraordinare, ceea 
ce va afecta foarte mult creșterea regnului vegetal. Dar acolo unde vegetația este rară, se fac simțite și 
alte perturbări.  Condițiile de apă lasă mult de dorit,  adică suprafața Pământului se înnămolește în 
absența alimentării constante cu apă. Astfel, astfel de întinderi de Pământ pot deveni sterpe și pustii și,  
deși oamenii cred că nu au nicio influență, ei sunt totuși autorii reali ai sterilității unor întinderi întregi 
de Pământ și ai secetei excesive. În prezent, pericolul constă în faptul că acest lucru nu este recunoscut 
și că oamenii lasă fără ezitare ca tot mai multe suprafețe de teren să cadă victime dorinței lor de profit,  
deoarece aceasta este de obicei cauza pustiirii unor suprafețe întregi. Dacă omul distruge creații de 
dragul unui avantaj pământesc, aceasta este o concesie a voinței față de puterea malefică. De dragul 
banilor și al valorii monetare, el intervine în planul divin al creației, care a dat fiecărui lucru destinul 
său  și  nu  în  ultimul  rând  întregii  lumi  vegetale  de  pe  suprafața  Pământului.  Totuși,  o  astfel  de 
intervenție  trebuie  să  aibă  și  efecte  corespunzătoare,  deși  aceste  efecte  nu  sunt  atât  de  ușor  de 
recunoscut, ci necesită o anumită perioadă de timp. Furtunile și vijeliile vor face ravagii, penuria de 
apă va îngreuna culturile de plante, ceea ce va duce la o diminuare a vegetației și, în același timp, la o 
restrângere a posibilităților de dezvoltare spirituală a ființei, care vrea să se instaleze în lumea vegetală 
în funcție de gradul ei de maturitate și care, prin urmare, este împiedicată să facă acest lucru, ceea ce 
va avea ca efect furtuni și vijelii mereu noi....

N
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Amin

Semnele sfârșitului vremurilor.... B.D. Nr. 8277

20. septembrie 1962

uteți fi siguri că tot ceea ce am proclamat prin văzători și profeți se va împlini, căci sfârșitul se 
apropie tot mai mult și veți recunoaște după semnele vremurilor în ce ceas trăiți. Și astfel, ei nu 

vor să asculte anunțurile Mele și nu vor să creadă în ele. Și subliniez mereu și mereu că într-o zi 
viitorul va deveni prezent și că voi, oamenii, ați ajuns la un nivel spiritual scăzut care necesită sfârșitul 
acestui  Pământ,  ceea  ce  înseamnă  însă  doar  o  transformare  totală  a  suprafeței  Pământului,  nu  o 
distrugere a creației Pământului. Pentru că acest Pământ va continua să-și îndeplinească sarcina sa în 
univers, va continua să poarte ființe umane în scopul maturizării sufletelor lor.... Dar mai întâi trebuie 
să  fie  făcut  din  nou  potrivit  pentru  acest  lucru.  Cuvântul  Meu  este  adevărul,  iar  când  vă  trimit 
Cuvântul Meu de sus, când vă prezint planul Meu de mântuire vouă, oamenilor, pentru ca și voi să 
cunoașteți  toate  corelațiile,  atunci  intenționez  cu  adevărat  doar  ca  voi  să  acceptați  cu  credință 
avertismentele și îndemnurile Mele și să vă adaptați în consecință la Mine.... Pentru că ar trebui să te 
gândești dincolo de cursul vieții tale zilnice, ar trebui să te gândești la ceea ce te așteaptă, pentru că știi 
un lucru, că va trebui să mori și nu-ți poți prelungi viața nici măcar cu o zi, că de aceea depinzi de 
Puterea care te-a chemat la viață.... Ar trebui să mișcați serios aceste gânduri în voi înșivă, iar acest 
lucru nu va fi în detrimentul vostru, pentru că atunci vă voi ajuta și Eu să deveniți limpezi în interior și 
acum să vă apropiați și de gândul unui sfârșit, (și) ce trebuie să însemne acest sfârșit pentru fiecare 
dintre voi. Dacă credeți într-un Dumnezeu și Creator a cărui iubire v-a chemat la viață, atunci nu veți 
fi atât de îngrijorați atunci când veți fi informați despre un sfârșit apropiat, pentru că atunci veți ști că 
acest Dumnezeu și Creator vă ține și soarta în mâna Sa, că trebuie doar să vă încredințați iubirii și 
harului Său pentru a fi călăuziți în siguranță în timpul care vă așteaptă.... Iar indiciile acestui lucru nu 
vă vor speria, ci doar vă veți uni mai intim cu Dumnezeul și Creatorul vostru, pe care Îl recunoașteți  
ca fiind Tatăl vostru din eternitate. Dar necredincioșii vor fi grav afectați, iar profeția Mea veșnică 
despre un sfârșit apropiat se aplică și lor, pentru că ei încă se mai pot schimba în timpul scurt care le-a  
mai rămas. Fiți doar atenți la semnele vremurilor, căci le-am anunțat deja primilor Mei discipoli.... Dar 
voi sunteți  deja la începutul timpului de necaz, auziți de războaie,  de cutremure....  nenorocirile și 
catastrofele se înmulțesc.... puteți observa schimbările din cosmos și vedeți, de asemenea, activitățile 
oamenilor care sunt degenerate și care cred că pot interveni în creația Mea, care se lasă purtați de 
experimente  care  sunt  contrare  lui  Dumnezeu  și  care  nu  vor  avea  un  final  bun....  Fiți  atenți  la 
atitudinea oamenilor care se complac în plăcerile lumești, care sunt duri și răutăcioși și nu se gândesc 
la nevoile aproapelui lor.... Fiți atenți la lipsa lor de credință, la atitudinea lor față de Iisus Hristos și 
față de actul Său de mântuire și veți ști că trăiți deja în mijlocul timpului care precede sfârșitul. Căci și  
lupta  credinței  se  va  aprinde  cu  o  severitate  pe  care  nu  o  credeți  posibilă.  Iar  această  decădere 
spirituală apropie sfârșitul și a ajuns deja la gradul în care intervenția Mea ar fi justificată, dar nu Mă 
voi abate de la ziua stabilită în planul Meu de mântuire din veșnicie.... Dar nici nu voi amâna această  
zi, pentru că în înțelepciunea Mea am recunoscut și Eu când a venit timpul ca lucrarea de transformare 
să aibă loc.... Și de aceea voi lăsa să răsune vocea Mea până la sfârșit și voi anunța sfârșitul apropiat, 
și binecuvântat este cel care ascultă de această voce și  se pregătește....  binecuvântat este cel care 
stabilește contactul cu Mine și în credința în Mine și în protecția Mea lasă ca totul să se apropie de 
el.... binecuvântat este cel care vrea să aparțină a lor Mei și Îmi rămâne credincios până la sfârșit.... 
Căci îl înzestrez pe acesta cu o putere neobișnuită, și va sta neclintit și nu trebuie să se teamă de ziua  
sfârșitului....

P

Amin

Anunțul sfârșitului și semnele vremurilor.... B.D. Nr. 8310

25. octombrie 1962

ste vorba despre anunțurile unui sfârșit apropiat care par de necrezut pentru oameni și pe care, de 
aceea, le resping și, de asemenea, pun la îndoială adevărul tuturor mesajelor spirituale pe care Eu E
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le transmit pe Pământ..... Și totuși, nu va trece mult timp până când aceste anunțuri se vor adeveri, căci 
Cuvântul  Meu  este  adevăr....  Și  tocmai  faptul  că  oamenilor  nu  le  mai  rămâne  mult  timp  pentru 
schimbarea naturii lor în iubire Mă determină să le arăt în mod repetat sfârșitul și să îi îndemn serios 
să asculte Cuvântul Meu și să își trăiască viața în consecință. Dar oamenii nu vor să creadă și Eu nu le 
pot forța gândurile și intențiile, pot doar să-i informez despre ceea ce li se va întâmpla și trebuie să le  
las liberul arbitru în ceea ce privește modul în care evaluează și apreciază aceste anunțuri. Și pentru că 
în cele din urmă este vorba de un proces care nu a avut loc încă pe acest Pământ, pentru că oamenii nu 
știu nimic despre acest lucru, le este greu să creadă în el, deși am indicat în mod repetat acest sfârșit  
încă de la începutul acestei perioade pământești. Dar ar trebui să fie atenți și la semnele pe care Eu le-
am prezis....  Și ei  vor recunoaște că semnele se înmulțesc și că, din punct de vedere pur lumesc,  
trebuie să vină o schimbare, căci totul se apropie de un punct culminant, oamenii sunt și ei la un nivel 
care ar trebui să-i facă să se gândească.... nu mai există iubire, iar oamenii se întrec în răutate, nu mai 
există o conviețuire armonioasă, iar oamenii sunt ostili unii față de alții și dau frâu liber instinctelor și  
patimilor  lor  ignobile,  aleargă  după  bunuri  materiale  și  nu  se  străduiesc  să  atingă  nicio  legătură 
spirituală.... Este la fel ca în vremea potopului păcatului, oamenii caută doar plăceri lumești și le obțin 
în mod ilegal, deoarece dragostea s-a răcit complet.... Și oricine privește în jur cu ochiul deschis ar 
trebui să recunoască deja semnele sfârșitului și să știe că într-o zi va trebui să se ajungă la un echilibru, 
că într-o zi va trebui să apară puterea și dreptatea unui Dumnezeu, dacă oamenii mai cred într-un 
Dumnezeu. Iar dacă această credință lipsește cu desăvârșire, atunci oamenii vor fi ajuns cu adevărat la 
un nivel spiritual scăzut, ceea ce va aduce și sfârșitul acestui Pământ.... Cu toate acestea, nu se poate 
face nimic altceva din partea Mea decât să arăt în mod repetat spre sfârșit, să Mă adresez în mod 
repetat oamenilor prin gura profeților și a văzătorilor și să îi luminez cu privire la cauza și efectul 
vieții oamenilor.... dar lăsându-le întotdeauna libertatea de a crede sau nu pe cei care vestesc Cuvântul 
Meu. Cu toate acestea, mai devreme decât credeți că vi se va derula soarta, va trebui să trăiți cu toții  
perioada în care nu veți avea harul de a fi chemați prematur. Pentru că planul Meu de mântuire a fost 
stabilit din eternitate și va fi de asemenea îndeplinit,  deoarece timpul acordat spiritelor în această 
perioadă de mântuire pentru a le elibera din formă.... este de asemenea împlinit. Și chiar și timpul 
extrem de scurt pe care îl mai aveți până la sfârșit poate fi suficient pentru această eliberare finală, 
dacă vă exprimați voința serioasă de a vă împlini scopul vieții voastre pământești și dacă vă apropiați 
în mod conștient de Mine și apelați la Mine pentru a primi ajutor pentru perfecțiunea voastră.... Pentru  
că această cerere sinceră va fi cu adevărat îndeplinită, și te voi ajuta să ieși din toate adversitățile 
spirituale, te voi atrage la Mine cu o milă profundă, astfel încât să nu te pierzi din nou pentru un timp 
infinit de lung, când va veni sfârșitul acestui Pământ....

Amin

Referire la predicțiile sfârșitului.... B.D. Nr. 6482

23. februarie 1956

u voi spune niciodată oamenilor momentul exact al sfârșitului, pentru că nu ar fi de folos pentru 
dezvoltarea spirituală a ființei umane.... Pentru că, de bună voie, ei ar trebui să se străduiască să 

se ridice în sus, de bună ar trebui să încerce să avanseze în maturitatea sufletelor lor, dar nu din cauza 
fricii, pe care ar provoca-o un anunț specific al ceasului sfârșitului. Întotdeauna vă voi lăsa pe voi, 
oamenii, în întuneric cu privire la acest lucru, ceea ce, totuși, nu exclude faptul că sfârșitul va veni 
într-o zi. Iar faptul că va veni într-o zi v-a fost prezis vouă, oamenilor, încă de la începutul acestei 
perioade de răscumpărare, chiar dacă doar o parte din aceste preziceri vă sunt cunoscute. Căci acestea 
sunt perioade de răscumpărare delimitate, care au fost stabilite în planul Meu etern de mântuire și care 
acoperă întotdeauna o perioadă de timp specifică, a cărei durată este calculată prin cunoașterea de 
către Mine a procesului de dezvoltare a oamenilor. Cu bunăvoință, fiecare persoană care este capabilă 
să creadă în Mine ca Dumnezeu și Creator va fi capabilă să creadă acest lucru. Dar cei mai mulți 
oameni se vor îndoi întotdeauna că ei înșiși ar putea trăi în epoca în care tot ceea ce se prezice va 
deveni  într-o zi  un  fenomen actual....  Pentru  că  este  ceva  atât  de  monstruos  pentru  oameni  să-și 
imagineze sfârșitul Pământului; este ceva în care foarte puțini oameni pot crede dacă nu sunt deja atât 
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de  profunzi  în  cunoașterea  spirituală  încât  să  fie  capabili  să  recunoască  un  motiv  și  un  scop  în 
dizolvarea creațiilor Pământului și apariția unui Nou Pământ.... Dar vor fi doar câțiva dintre ei.... Așa 
că voi, oamenii, nu veți putea nega complet sfârșitul acestui Pământ.... numai că ei niciodată nu vor să 
aparțină celor care vor trăi acest sfârșit, pentru că ceea ce ei nu consideră imposibil pentru viitor va 
deveni prezent.... Și ei ar trebui să păstreze cu calm aceste îndoieli de dragul maturității sufletului lor, 
dar  ar  trebui  să  ia  în  considerare  și  astfel  de  gânduri  și  nu  va  fi  în  detrimentul  lor.  Dar  orice  
constrângere de a crede ar fi dăunătoare și, prin urmare, nu va fi niciodată exercitată din partea Mea,  
motiv pentru care Eu anunț doar semne, dar niciodată "ziua sfârșitului"..... Și totuși vă repet mereu: 
Voi stați  puțin  înaintea ei....  Voi  nu puteți  măsura starea spirituală  a oamenilor....  nu puteți  vedea 
întunericul adânc care se întinde peste Pământ.... nu știți despre lupta dintre lumină și întuneric, care a 
fost atât de aprigă în ultima vreme.... Voi nu știți că lucrarea întunericului se exprimă prin răspândirea 
neadevărului,  a  învățăturilor  greșite  și  a  minciunilor  sfruntate,  pentru  că  nici  nu  vedeți  cât  de 
incomensurabil de profundă este eroarea în care se mișcă gândirea oamenilor.... Doar adevărul pur este 
lumină.... Dar voi, oamenii, unde căutați și găsiți adevărul?. Cu siguranță crezi că mergi în adevăr, dar 
atunci ai recunoaște cu groază starea spirituală a oamenilor și ai găsi de asemenea de înțeles că această 
stare trebuie să se termine.... Iar acolo unde voi, oamenii, vă așteptați la lumină, prințul întunericului 
nu a făcut decât să vă pună o lumină orbitoare, care nu face decât să vă slăbească și mai mult ochii,  
astfel  încât  nu mai  sunteți  în  stare  să  recunoașteți  nimic.  Pentru  că  el  știe  cu  adevărat  cum să-i 
împiedice  pe  oameni  să  lucreze  la  sufletele  lor,  știe  cum  să  le  îndrepte  privirea  spre  scopuri  
seducătoare pe care, totuși, voi, oamenii, nu le veți atinge niciodată, căci planul Meu a fost stabilit  
încă din eternitate....  (23.2.1956). Cu toate acestea,  faptul că vă permit să înțelegeți  acest plan de 
Mântuire nu are ca scop să vă forțez credința, ci doar vreau să vă ofer vouă, oamenilor, posibilitatea de 
a crede, pentru că vi se explică motivele care Mă determină să pun capăt unei perioade de Mântuire,  
pentru că vi se explică și oportunitatea unui astfel de sfârșit, pentru că voi înșivă, dacă posedați această 
cunoaștere, puteți urmări tot ceea ce se întâmplă în jurul vostru și recunoașteți acum că o intervenție  
din partea Mea a devenit necesară. Oamenii cărora li se anunță doar un sfârșit fără alte explicații nu 
trebuie condamnați dacă nu cred, chiar dacă ar trebui să se gândească și la posibilitatea ca ceea ce s-a 
prezis să se întâmple.... Cu toate acestea, planul Meu de Mântuire va fi accesibil și celor care vor și 
cred că nu pot crede; ei vor fi informați despre domnia și activitatea Mea și nu vor putea să își închidă 
mintea la motive, în fond, iubirea și înțelepciunea Mea sunt clar vizibile, care planifică și pune în 
aplicare doar ceea ce este mai bine pentru suflete.  Dacă voi, oamenii,  considerați sfârșitul  acestui 
Pământ doar ca pe un act de pedeapsă, atunci vă veți răzvrăti împotriva acestor învățături.... Dar dacă 
îl consideri un act de mântuire care nu se aplică doar ființei spirituale care eșuează ca ființă umană, ci 
și ființei spirituale care este încă legată în creații și care într-o zi se va înălța și ea din abis, atunci vei  
putea să recunoști și tu un Dumnezeu al iubirii și înțelepciunii, iar atunci un sfârșit al Pământului vă va 
părea de asemenea credibil.  Dar  numai Eu pot  judeca stadiul  de dezvoltare  în  care se află  acum 
oamenii de pe Pământ, chiar dacă și voi înșivă puteți recunoaște nivelul spiritual scăzut. Dar am știut 
din eternitate când trebuie stabilită ordinea Mea.... când trebuie să pun capăt activității adversarului 
Meu  și  ce  este  necesar  pentru  ca  Pământul  să  servească  din  nou  ca  stație  de  maturizare  pentru 
substanța spirituală imperfectă.... Numai Eu știu când s-a atins punctul cel mai de jos și când a venit 
momentul în care activitatea adversarului Meu trebuie să fie oprită.... Și pentru că știu acest lucru, îi  
instruiesc și pe slujitorii Mei să pomenească de sfârșitul care se apropie, chiar dacă vor găsi puțină 
credință. Cu toate acestea, nu voi preciza niciodată ziua și ceasul.... ceea ce, totuși, nu ar trebui să vă 
determine să amânați acest anunț al Meu într-un viitor îndepărtat.... Nu știți cât de aproape sunteți de 
el, dar vi se cere să vă grăbiți cât mai mult, nu puteți fi cu toții suficient de activi pentru sufletele  
voastre, căci fiecare zi este încă un har pentru voi, deoarece puteți realiza multe cu bunăvoință. Doar 
să nu vă purtați în speranța că veți mai avea mult timp.... Sfârșitul va veni mai repede decât credeți, iar  
oricine crede în cuvintele Mele se va pregăti și el, va pune bunăstarea sa spirituală înaintea celei fizice 
și va câștiga cu adevărat mult pentru eternitate.....

Amin
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Avertisment final.... B.D. Nr. 7364

16. mai 1959

n vederea apropierii sfârșitului, ești îndemnat din nou și din nou să-ți amintești de sarcina ta reală,  
care se referă la maturizarea sufletului tău și nu doar la satisfacerea nevoilor trupești. Ar trebui să fiți 

mereu conștienți de faptul că fiecare zi poate fi ultima, că a doua zi nu veți mai putea folosi bunurile 
pământești și că vă va rămâne doar ceea ce sufletul a dobândit în viața pământească. Și cât de nefericit 
poți arăta atunci dacă nu ai bunuri spirituale care să se vadă, cât de nefericit poți fi atunci în ciuda unei 
mari bogății și prestigiu pământesc.... Nimic din toate acestea nu te va însoți în veșnicie, pe de altă  
parte, bunurile spirituale nu îți pot fi luate, ele sunt proprietatea ta și te vor face extrem de fericit când  
vei  intra  în  împărăția  spirituală.  Iar  voi  toți  trebuie  să  țineți  cont  doar  de  durata  de  viață  scurtă,  
indiferent de vârsta pe care o aveți. Dacă ați avut deja harul de a trăi o viață pământească lungă, atunci 
mulțumiți-i lui Dumnezeu pentru aceasta, dar, de asemenea, luați în calcul moartea voastră în fiecare 
zi și pregătiți-vă, pentru că nimeni nu știe ziua și ceasul plecării sale de pe acest Pământ. Cu toate  
acestea, în vederea sfârșitului, mulți oameni își vor pierde viața prematur, și aceasta va fi întotdeauna 
voia lui Dumnezeu, Care caută să salveze ceea ce mai poate fi salvat.... Fiindcă nu toată lumea va 
putea supraviețui la ceea ce se va întâmpla încă pe Pământ până la sfârșit, și, în plus, poate fi și un har 
deosebit dacă ființei umane i se permite să părăsească curând Pământul pentru a găsi încă o șansă 
pentru ca sufletul său să se maturizeze în împărăția de dincolo, deoarece este neglijent în lucrarea 
sufletului său pe Pământ. Dacă ați putea prevedea că într-adevăr nu veți mai împlini cu atâta sârguință 
munca voastră pământească,.... dacă sunteți de bunăvoință, v-ați îndrepta atenția spre lucrarea asupra 
sufletelor voastre, căci ați recunoaște că toată truda și grija pământească sunt inutile în fața a ceea ce 
vă așteaptă. Dar nu poți fi forțat să urmezi calea vieții tale, trebuie să iei de bună voie calea cea bună, 
trebuie  să  te  mulțumești  cu  îndemnurile  și  avertismentele  pe  care  Dumnezeu  ți  le  prezintă  prin 
Cuvântul Său și să le respecți, iar acest lucru va fi doar o binecuvântare pentru tine. Și oricine își 
deschide ochii și urechile poate vedea cu ochii lui cum stau lucrurile în lume și cum totul dezvăluie un 
haos care trebuie să ducă irevocabil la un sfârșit catastrofal.  Și dacă acum el ascultă Cuvântul lui 
Dumnezeu, dacă îi ascultă pe slujitorii Săi și ceea ce aceștia îi vestesc, atunci ar trebui să îi fie ușor să  
își conducă viața în mod corespunzător, dacă crede cât de aproape este de sfârșit și dacă crede ceea ce 
Dumnezeu i-a spus prin mesagerii Săi.... Nu a mai rămas mult timp și totuși ar fi suficient pentru ca 
sufletul  tău  să  atingă  încă  maturitatea  de  care  are  nevoie,  dacă  ai  aborda  cu  seriozitate  această 
muncă.... să fii bun, să te străduiești să arăți iubire față de semenii tăi, să faci fapte de iubire altruistă  
față de aproapele, să-ți întorci ochii spre Dumnezeu și să-ți deschizi inima și urechea către El când îți 
vorbește.... Ar trebui să vrei doar să faci ceea ce este corect și să-i ceri lui Dumnezeu putere și har.... Și 
cu adevărat, El va avea grijă de tine și îți va oferi putere și har din belșug, căci El nu lasă singur și fără  
ajutor pe nimeni care apelează la El pentru ajutor și vrea să trăiască o viață corectă, în conformitate cu  
voia lui Dumnezeu. El va fi cuprins de iubirea lui Dumnezeu și va fi ghidat în așa fel încât tot ceea ce 
întâlnește va contribui la atingerea maturității sufletești. Numai el ar trebui să se gândească serios la 
scopul real al existenței sale și să nu ezite, pentru că nu a mai rămas mult timp pentru voi toți. El ar 
trebui să asculte ceea ce îi spun mesagerii lui Dumnezeu și să-și aranjeze viața în consecință.... Și cu 
siguranță va face bine, căci timpul acordat vouă pentru maturizarea sufletelor voastre se apropie de 
sfârșit.....

Î

Amin

Necredința în sfârșit.... B.D. Nr. 7549

15. martie 1960

u mai există o perioadă lungă de timp până la sfârșit.... și dacă și voi credeți că sfârșitul anunțat 
se află în viitorul îndepărtat.... veți fi surprinși de cum semnele se înmulțesc și devine mult prea 

evident în ce ceas trăiți. Dar totul se va desfășura întotdeauna în limitele firescului, iar acest lucru vă 
va permite să sperați că sfârșitul va întârzia să apară. Cu toate acestea, voința voastră va rămâne liberă 
până în ultima zi,  pentru că nu vă puteți atinge scopul prin constrângere, care constă în stabilirea 
legăturii cu Mine, în ridicarea mâinilor spre Mine de bunăvoie și în recunoașterea Mea, pe Cel care 
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până acum nu ați vrut să-L recunoașteți. Prin urmare, viața pământească va avea mari pretenții de la 
tine, vei avea de îndurat multe greutăți pe Pământ și vei avea mereu posibilitatea de a te întoarce la 
Mine.... Dar totul se va întâmpla în mod natural, ceea ce, totuși, persoana trezită va recunoaște ca fiind 
ultimul semn înainte de sfârșit.  Și dacă vă tot anunț că sunteți aproape de sfârșit....  că nu vă mai 
rămâne decât puțin timp pe acest Pământ, atunci ar trebui să luați acest anunț foarte în serios și să nu îl 
amânați mereu în viitor, așa cum este opinia oamenilor.... Ar trebui să înțelegeți cuvintele așa cum vă 
sunt date, ar trebui să le luați literal, și veți face numai bine să faceți așa.... Căci s-a apropiat vremea  
când Pământul va fi curățat și un Pământ Nou se va ridica din nou.... Dar, oricât de urgent v-aș vorbi, 
nu veți crede și nu vă pot da altă dovadă a adevărului Cuvântului Meu decât faptul că veți fi foarte 
curând surprinși de evenimentul natural și vă puteți aștepta cu siguranță la sfârșit. Știți însă dacă veți 
supraviețui  celui  dintâi  sau  veți  cădea  voi  înșivă  victime  ale  evenimentului  natural?.  De  aceea, 
considerați că acesta este sfârșitul, pentru că mulți oameni își vor găsi sfârșitul și viața lor nu va mai  
dura mult. De aceea, nu fiți nepăsători și pregătiți-vă, chiar dacă viața pământească din jurul vostru se 
conturează ca și cum ar exista doar o zidire și o înflorire.... Doar o zi și totul va fi trecut și va fi căzut 
pradă distrugerii prin forțele naturii, iar supraviețuitorii se vor confrunta cu imagini teribile, pentru că 
aceasta este voința Mea ca ei să-și vină în fire și să se folosească încă de ultimul timp de grație care le-
a mai rămas până la sfârșit.  Pentru că tot  ceea ce v-am anunțat vouă,  oamenilor,  prin văzători  și 
profeți, se va adeveri, și veți experimenta în curând adevărul Cuvântului Meu, și binecuvântat este cel 
care a acceptat Cuvântul Meu și apoi găsește calea spre Mine, pentru că el va găsi întotdeauna o cale 
de ieșire în marea adversitate, el va experimenta în mod vizibil ajutorul Meu, pe care l-am promis 
tuturor celor care Mă cheamă.... Căci de aceea vă vorbesc, pentru ca să cereți putere înainte și apoi, în  
cea mai mare adversitate, când va trebui să vă bazați doar pe ajutorul Meu.... Vi se va da, căci Eu nu 
uit  pe  ai  Mei.....  Prin  urmare,  asigurați-vă  că  sunteți  numărați  ca  fiind  ai  Mei....  Cheamă-Mă în 
vremuri de nevoie și te voi asculta....

Amin
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